
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-13, § 22 

 

 Tid Torsdagen den 13 december 2012, kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Anna-Greta Leijon (S)  

Salar Rashid (S) §§ 14-24 

Monika Lindh (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Johan Nilsson (M) för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Mathias Laitila Kälvemark (FP) för Birgitta Holm (M) 

Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) §§ 1-13 

  

 
Ersättare: 

 Cecilia Önfelt (C)  

Tony Nilsson (S)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Elisabeth Aldstedt, Ann-

Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Eric Sjöström, Mona Thorin, personalföreträdarna Gunilla Söderlund 

(SACO), Marie Egnell (TCO) och borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln.  

 

 



  

 § 22 
Avtal med fastighetsnämnden gällande utredning av renovering och 
utbyggnad av Liljevalchs konsthall 
Dnr 1.1/3872/2009 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1 Kulturnämnden ger kulturförvaltningen i uppdrag att teckna avtal med 

fastighetsnämnden gällande utredning inför renovering och utbyggnad av 

Liljevalchs konsthall fram till inriktningsbeslut upp till 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 december 2012. 

 

Sammanfattning 
Liljevalchs konsthall på södra Djurgården ägs och förvaltas av fastighetsnämnden 

sedan 2 år tillbaka. Fastighetens byggnader, konsthallen och restaurang Blå Porten, har 

ett stort underhållsbehov och konsthallens planlösning, logistik, klimatanläggning och 

säkerhetssystem är inte heller optimal för dagens utställningsverksamhet. Syftet med 

projektet är att rusta upp konsthallen och restaurangen samt att bygga till konsthallen 

inför Liljevalchs 100-års jubileum år 2016.  

I budget för år 2013 har utredningsmedel för ändamålet avsatts hos kulturnämnden. I 

flerårsbudgeten har medel för projektering och genomförande tilldelats 

fastighetsnämnden. Fastighetsnämnden beslutade 2012-11-20 att ge fastighetskontoret 

i uppdrag att teckna avtal med kulturnämnden genom dess förvaltning angående 

utredning inför renovering och utbyggnad av Liljevalchs konsthall fram till 

inriktningsbeslut upp till 5 mnkr. Kulturnämnden föreslås ge kulturförvaltningen i 

uppdrag att teckna avtal med fastighetsnämnden gällande utredning inför renovering 

och utbyggnad av Liljevalchs konsthall.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

kulturförvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Ann Mari Engel (V) och Mats Berglund 

(MP) enligt följande: 

 

Det är bra att den unika Liljevalchs konsthall får en behövlig renovering och 

upprustning. Det kan också vara motiverat med en tillbyggnad och vi välkomnar 

en utredning av detta. Behovet bör utredas noggrant, innan beslut tas och 

utformningen måste inpassas mycket väl i den känsliga miljön. Frågan om en 

tillbyggnad har dock hanterats den bakvända vägen, genom att den först 

aktualiserades av en privat sponsor, som sedan försvunnit ur projektet. En 

tillbyggnad har nu beslutats i budgeten, innan utredningen har presenterats.     

 

Vi vill också framhålla att staden i och med detta beslut gör ytterligare en stor 



  

investering på en kulturinstitution i innerstaden, medan stora delar av ytterstaden 

fortfarande har en skriande brist på kulturell infrastruktur. Staden ska givetvis 

slå vakt om det kulturarv som Liljevalchs konsthall utgör, men måste även 

avsätta medel för utredningar och investeringar för kulturella centra i 

ytterstaden. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


